
PROTOKÓŁ  Nr  1/2019
z zebrania  mieszkańców  sołectwa Brzoskwinia  z  dnia

09.06.2019

Z uwagi  na zbyt  niską  frekwencję zebranie  mieszkańców  odbyło się w 
drugiej
turze o  godz.  15.45
W  zebraniu  uczestniczyli mieszkańcy  sołectwa ,  zgodnie  z  listą  
obecności  oraz:
- Wójt  Gminy Zabierzów   - Elżbieta  Burtan
- Radna Powiatu Krakowskiego  - Alicja  Wójcik
- Kierownik Inwestycji Urzędu Gminy Zabierzów  - Konrad  Maniak
- Radny Gminy Zabierzów  -  Przemysław  Tarnowski 
- Radny Gminy Zabierzów  -  Jan  Kultys
zebraniu  towarzyszył  sołtys – Tadeusz  Jojczyk
Zaproponowany porządek  obrad:

1.  Otwarcie zebrania 
2.  Wybór  sekretarza  zebrania.
3.  Przyjęcie protokołu zebrania  wiejskiego z dnia  23.09.2018 r.
4.  Informacja sołtysa  i rady sołeckiej  o odbytych spotkaniach od  
ostatniego  zebrania
     wiejskiego  i  podjętych  wnioskach  i uchwałach.
5.  Podział  środków  finansowych  z wynajmu  świetlicy  wiejskiej.
6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu rzeczowo-finansowego  
sołectwa na  rok 2019.
7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dzierżawę  części  
działki   Nr  60/7
     o powierzchni 0,08 ha położonej  w  Brzoskwini.
8.  Podjęcie  uchwały  o nadaniu  nazw  ulic  w Brzoskwini.
9.  Podjęcie  uchwały  wprowadzającej  do budżetu  2019 r. zadania pn.:
-    Przebudowa  centrum  miejscowości.
10. Informacja   Pani   Wójt o  realizowanych   zadaniach    inwestycyjnych 
w   sołectwie
      w roku 2019 .
11. Wolne  wnioski.
12. Zakończenie  zebrania.

Ad. 1.  
Sołtys  przywitał  wszystkich  uczestników zebrania  i przedstawił  
porządek  zebrania . Przedstawiony  porządek  zebrania  został  poddany  
głosowaniu ,
                                       
został przyjęty   -  jednogłośnie

za  -  39     przeciw  - 0      wstrzymujących  się  -  0

Następnie sołtys  zgłosił  wniosek  o  zdjęcie   z porządku  obrad    pkt. 7   
z  powodu



rezygnacji   osoby   ubiegającej  się  o wydzierżawienie  tej  działki. 
Wniosek  został  poddany  pod  glosowanie 
 
został przyjęty  -  jednogłośnie

za   -  39    przeciw  -  0      wstrzymujących się  -  0

Sołtys ponownie zgłosił porządek  zebrania pod głosowanie  z  
wykreśleniem tego punktu (7)

został  przyjęty  - jednogłośnie

 za  -    39     przeciw    - 0     wstrzymujących się  0

Ad. 2. 
Przewodniczący  zebrania  zaproponował  mieszkańcom  aby  zgłaszali  
kandydatów  na sekretarza  zebrania ,   wobec   braku   chętnych   
zaproponował   pana   Marka  Janusa, który  wyraził  zgodę.
Wniosek  został poddany  pod  głosowanie

został  przyjęty -  jednogłośnie

za  -  39      przeciw   -  0    wstrzymujących  się  -  0

Ad. 3. 
Przewodniczący  zebrania  zapytał czy zebrani  przyjmują  protokół z  
ostatniego zebrania  i  czy  chcą,  aby  został  odczytany. 
W  wyniku glosowania  mieszkańcy  przyjęli protokół  z  dnia  23.09.2018  i
zdecydowali o nie  czytaniu  go.
                   

za  -  37,    przeciw  -  2      wstrzymujących  się  -  0

Ad. 4.  
Sołtys przedstawił , ze odbyły się  dwa  spotkania  rady sołeckiej gdzie  
omawiano sprawy  nazewnictwa  ulic,  porządku zebrania wiejskiego ,  
dzierżawy  działki , poruszano sprawy  inwestycji    w  sołectwie  i  uwag  
zgłaszanych   przez   mieszkańców  - braku  zadań w  budżecie  gminnym. 
Nie podejmowano  uchwał.

Ad. 5. 
Sołtys    przedstawił   kwotę   uzyskaną   z  wynajmu   świetlicy   tj.     
4900  złotych i zaproponował  , aby tą   kwotę   przeznaczyć  na projekt  
oświetlenia  drogi Nr  83.
Wniosek  ten  poddał  pod  glosowanie 

za  -  38  ,    przeciw  -  0 ,  wstrzymało się    -  1

Ad. 6. 



Sołtys   odczytał   uchwałę   w   sprawie   zmiany   planu    rzeczowo-
finansowego  sołectwa  na  rok  2019 -  dotyczącej  wykonanie  projektu  
placu zabaw  i  parku na  działce  Nr  60/7.
Uchwala  została  poddana  pod  glosowanie 
        
została  przyjęta – jednogłośnie
       

za  -   39     przeciw  -  0     wstrzymało  się   -  0         

Ad. 7. 
Przewodniczący   odczytał    notatkę   z  posiedzenia   zespołu  ds.   
nazewnictwa  ulic w    sołectwie   Brzoskwinia  z  dnia  07.02.2019 r.  w   
której  to wzięto  pod    uwagę sugestie  mieszkańców wsi ,  aby zachować 
nazewnictwo historyczne, wprowadzając następujące  zmiany we  
wcześniejszych  ustalonych  nazwach :

1.  dz. Nr 522/1        (była  Klonowa )           przyjąć nazwę;  ul.  Tresnaki
2.  dz. Nr  441           ( Wierchowe Wzgórze)                        ul.  Dąbrówka
3.  dz. Nr 475/1        (Źródlana)                                            ul. Na  Źródłą
4.  dz. Nr 601713K   (Krakowska)                                     ul. Tenczyńskich
5.  dz. Nr 195            (Szkolna)                          ul.   im. Tadeusza Skołuby
6.  dz. Nr 126/1        (Spacerowa)                                       ul.  Konopówka
7.  dz. Nr DP2122K   od skrzyżowania w stronę Koziar -      ul.  Krakowska
8.  dz. Nr  26              od posesji Nr 8 do drogi na Kamyk  -ul.  Na Granice
9. dz. Nr 309              (Boczna)                                        ul.  Modrzewiowa
10. dz. Nr 238/1      (Myśliwska)                                          ul.  Na Hektary
11. dz. Nr 229/1      (Nad Wąwozem)                                       ul.  Siedliska
12. dz. Nr 276          Plac w centrum wsi  -           pl. im. Marii Konopnickiej
13. dz. Nr 548             Zacisze

O  głos  poprosił Pan  Janusz  Ciejek   zarzucając , że  nie  był   
powiadomiony   o spotkaniu zespołu  i nie  uczestniczył  w  posiedzeniu 
tego zespołu. Sołtys  odpowiedział, że  informował   osoby z tego  zespołu, 
kto chciał to aktywnie w  nim uczestniczył, s prawa  nazewnictwa  ulic  w  
Brzoskwini   ciągnie  się  już   ponad  trzy  lata . Niektóre  osoby celowo  
bojkotują  uchwalenie  nazw  ulic.

O glos  poprosiła  Pani  Magdalena  Masłowska ,  która  stwierdziła , że  
spotkanie  zespołu  do    spraw   nazewnictwa   ulic    odbyło   się   
07.02.2019 r.    od    tego    czasu  miał   Pan wystarczająco dużo   czasu ,  
aby  zgłosić  swoje  uwagi , pragnę   również   nadmienić ,  że 
w sprawie nazw ulic odbyły się  3 zebrania  wiejskie w których również nie 
brał Pan udziału. Temat    nazewnictwa    ulic    został    wystarczająco   
wyjaśniony,   uwagi   jakie    zgłaszali  mieszkańcy  zostały  zauważone  i  
zgłoszone. 
Sołtys   poddał   pod    głosowanie   nowe   nazwy   ulic    zgłoszone    
przez    mieszkańców i  wpisane  do  notatki  zespołu  ds. nazewnictwa  
ulic.

za  -  31  ,   przeciw  -  3  ,   wstrzymało  się  -  5  



Następnie   poddał   pod   głosowanie    całą  uchwałę  uzupełnioną  o 
nowe zgłoszone nazwy  przez  zespół ds. nazewnictwa  ulic. 
                                       

za  -  31     przeciw  -  3      wstrzymało  się  -  5

Ad. 8. 
Sołtys   przekazał  mieszkańcom  informację,  że  udało  mu  się   
doprowadzić do  rozbiórki  zdewastowanego    magazynu   i  nieodzowne   
jest   wykonanie przebudowy  centrum  wsi.
Według   wykonanego  projektu  - zadanie  to  jest zgłoszone przez 
mieszkańców  od trzech  lat,  najwyższy  czas  żeby  go  realizować.

Głos  zabrała  Pani  Wójt,  która  stwierdziła ,  że  projekt  jest  wykonany  
dawno, ale nie  ma  pozwolenia  na   jego  realizację , dlatego  inwestycji  
nie można  realizować. Podjęcie  uchwały  o  wprowadzeniu   tej  inwestycji
do  budżetu  2019 roku  będzie bezprzedmiotowe.  

O  głos poprosił    Pan   Jacek  Styczeń ,   który   zapytał  -   proszę    mi  
odpowiedzieć, projekt  techniczny  wykonano  3 lata temu ,  a   dlaczego  
nie  uzyskano  pozwolenia na   budowę    i  przez   okres    trzech    lat    
nie  starano   się  go  uzyskać.    Czy  był odpowiedni  zapis  w  umowie  z  
wykonawcą ,  że  musi  to  wykonać. Wobec   nie    uzyskania 
wystarczających    odpowiedzi ,   zebranie    odstąpiło   od podjęcia     
uchwały     i    zobowiązało     Panią    Wójt     do    uzupełnienia    braków 
i  niezbędnych  dokumentów  umożliwiających  rozpoczęcie tej ciągnącej  
się  latami  inwestycji.

Głos zabrał sołtys, który powiedział, że w  roku 2018  była zapisana kwota 
350000 zł. (trzysta pięćdziesiąt tysięcy złotych)  na  remont drogi  Nr  
538 ,  było  wiadomo,   że inwestycji    tej    Urząd      nie     rozpocznie ,   
można    było    uzyskać      pozwolenie i  przeznaczyć  tę  kwotę  na  to  
zadanie.    Wspomniane    pieniądze    przeznaczono na  inne  zadania  w  
innych  sołectwach. 
Ad.9. 
Pan  Konrad  Maniak  odczytał  wykaz  inwestycji  realizowanych  w  
sołectwie w  roku  2019.
-  dokończenie  remontu  szkoły  wraz  z remontem  starej  części  szkoły , 
cyklinowanie parkietów  ,  malowanie  klas  i  adaptacja   pomieszczeń    w 
związku  ze  zmianą  ich przeznaczenia.  

O  głos  poprosiła  Pani  Magdalena  Masłowska , która zapytała  pana  
kierownika  czy  w  związku  z remontem starej części szkoły , nie ma 
zagrożenia  zawalenia się  stropu.

Pan  Konrad  Maniak   odpowiedział, że  do   niego  nie  dotarły  informacje 
ze  strony inspektora odpowiedzialnego za tę  inwestycję o zgłoszonej  
sprawie -  sprawę  wyjaśni.

- roboty  melioracyjne  przy  drodze  Nr 133  -  uchwycenie  z  tej drogi 
wody  zrzucenie  jej  do  cieku  wodnego  za  drogą  Nr  601713K.



  Wykonanie    tej    inwestycji    zapobiegnie zalewaniu posesji    
znajdującej  się     przy  drodze  Nr  133.

-  wykonanie   drogi  rolniczej  na  działce  drogowej  koło  posesji  Nr 138 .
Najdroższą  inwestycją  w  sołectwie  to droga Nr  538 (Skały) stwierdził,  
że  nie   może być  realizowana  ze  względu  na  brak  pozwolenia  na  
budowę.

Głos zabrała Pani  Wójt  - poinformowała , że  Urząd  czyni starania , aby  
ta  inwestycja się  rozpoczęła,  terminu rozpoczęcia  inwestycji  nie  
podała. 
-  bo  jej  nie  znam.
Jest  odwołanie osoby  prywatnej od  decyzji. 

Głos  zabrał  sołtys,  poinformował że  droga  ta  spełnia  warunki,  aby  
była  zgłoszona do   zadań   rządowych   z   dofinansowaniem    
sięgających    do   80%    wartości  całej inwestycji,  stwierdził,  że  zabiega
o  wydanie  zezwolenia  w  Starostwie i w  Urzędzie Wojewódzkim.  
Poprosił  Panią   Wójt   jeżeli   udało   by  się   dostać    dofinansowanie 
do tej  inwestycji  to  pieniądze  otrzymane  z  dotacji  przeznaczyć  na  
remonty   dróg. Pani  Wójt  przedstawiła,  że  wspólnie  z  Powiatem  
Krakowskim  będzie  realizowany w tym  roku  projekt  chodnika   na   
drodze   DP 2122K     od    sklepu    LEWIATAN    do przysiółka    Koziary     
oraz  od   granicy  Nielepic  do   skrzyżowania   z  drogą   gminną 
Nr 601713K.

Sołtys    stwierdził ,    że   w  zadaniach    realizowanych  w  tym  roku   nie 
znalazł   się projekt    chodnika    przy    drodze     DP 2121K   (Krzemionki) 
o   które   od  trzech  lat wnioskuje  sołectwo.     W  tej  sprawie   jestem    
umówiony    ze     Starostą    Powiatu Krakowskiego  o  ustaleniach  z  tego
spotkania  mieszkańcy  zostaną   powiadomieni.

Mieszkańcy    bardzo    mocno     podnosili     zmianę    organizacji    ruchu 
na  drodze powiatowej   DP2122K   z    drogą    gminną  601713K   
(skrzyżowanie).     Mieszkańcy stwierdzili , że w  wyniku  błędnej decyzji  
powiatu  dochodzi bardzo często do  kolizji drogowych    i    potrąceń .      
Mieszkańcy    wnioskują    do    Powiatu    Krakowskiego 
o przywrócenie  do  poprzedniej  organizacji  ruchu  tak,  aby droga  
gminna  601713K miała      pierwszeństwo.         W  okresie      
obowiązywania  tego     pierwszeństwa nie dochodziło do  wypadków  
drogowych.
Głos  zabrała  Pani  Alicja  Wójcik,  która  poinformowała ,   że  złożyła  
pismo  w  tej sprawie do  Wicestarosty Powiatu  Krakowskiego  oraz 
Dyrektora  Zarządu  Powiatu Krakowskiego  o  zmianę   organizacji   ruchu 
wraz  przesłanym    jej   filmem,  który otrzymała   od  mieszkańca  
Brzoskwini  z  prośbą  o  interwencję.  
Kopię  złożonego pisma  przekazała  sołtysowi.  

Pani   Wójt    przekazała     mieszkańcom   informację  o planowanym  
uruchomieniu  w  miesiącu  czerwiec  linii  busowej  na trasie  Brzoskwinia 



-  Kraków ul. Kamienna 8 z  przebiegiem    całej   trasy i ofinansowaniem   
jej   z   budżetu    Urzędu   Gminy  Zabierzów. Przekazała  informację  
mieszkańcom Brzoskwini  z  ostatniego  zebrania  wiejskiego w  
Nielepicach  na którym to mieszkańcy  Nielepic zobowiązali  ją do 
unieważnienia przetargu  i  rozpisanie  nowego  argumentując  zmianę  
trasy.  Obecna  trasa ich  nie zadawala.  Mieszkańcy  Brzoskwini  mogą  
uczestniczyć  w  zebraniu przybywając  do Nielepic.             Zerwanie      
umowy    z     wykonawcą    grozi     odszkodowaniem – stwierdziła   Pani  
Wójt.  

Ad.10.  
Pani Elżbieta  Janus   zgłosiła  problem  z wyjazdu  ze swojej posesji  Nr  
157 na drodze Nr  126/1  -  prosi  o montaż  lustra  , progów zwalniających 
ograniczenie prędkości. 

- Pani  Hanna Czaja-Bogner  poinformowała  mieszkańców  o możliwości  
transportu   seniorów  na  zajęcia  rehabilitacyjne  w   Zabierzowie   
stwierdzając   brak  odzewu   ze  strony  osób  starszych.

- Pan  Piotr  Kowalski   wnioskuje  o  wykonanie  odwodnienia  drogi  Nr  
390/1   jest   to  bardzo  stroma  droga  po każdym  opadzie  deszczu  
pobocze  tłuczniowe zostaje  zniesione  na  drogę   Nr  601713K  .

-  Pan Florian  Uznański  z  prosbą o  remont drogi  Nr  358
 
-  Pani   Krystyna  Woźniak   wnioskuje    o   przycięcie   drzew    rosnących
po  drugiej    stronie   drogi  Nr  601713K  a    posesją   Nr 175  oraz  
zalewanie  jej  posesji   przez  wodę  spływającą  ze  skarpy.  

- Pani  Danuta  Czaja  po raz kolejny  zgłasza wniosek  o  wycięcie  drzew  
na  skarpie    drogowej Nr  522/1  i  zabezpieczenie  jej.

-  Pan  Zdzisław  Janus     zgłasza   problem   z  zalewaniem    jego    
posesji    Nr 85  z drogi  Nr 441  -  prosi o elementy drogowe  
zabezpieczające  go  przed zalaniem.

-  Pan  Włodzimierz  Lis    zgłasza    po  raz   kolejny  naprawę  oświetlenia  
ulicznego za  jego  posesją  Nr  215 przy  drodze  Nr  441 – nie  świeci  
około  1-ego roku.

-   Pan  Wiesław Kostecki  zgłasza  wniosek  o  wykonanie  oświetlenia -  
zjazd  z ulicy Łąkowej.  

-  Pan  Ziemowit  Dworakowski  prosi o poprawę  drogi  Nr 238/1 (Hektary) 
utwardzenie jej  tłuczniem.

-  Następnie o  glos  poprosił  Waldemar   Kasprzyk   odczytując  pismo  
skierowane  do sołtysa zarzucając  mu  utrudnienie   wykonania   drogi   
dojazdowej  do   jego  działki o informowaniu  o  tej  sprawie  Urzędu  
Gminy  Zabierzów o skłóceniu   go z rodziną. 



Po  wysłuchaniu  zarzutów  wobec sołtysa, głos zabrał sołtys  stwierdzając ,
to  co   Pan przedstawia   mieszkańcom  to  Pana  interpretacja,   pragnę  
Pana poinformować ,   że gospodarzem    sołectwa    jest    sołtys    to  on  
odpowiada za powierzone  mu  mienie i  gospodarowanie  nim.  Do  
obowiązków  sołtysa   należy   interweniować  po   każdym 
zgłoszeniu     przez   mieszkańca    problemu  i    poinformowania  o   tym  
odpowiednie  służby Urzędu  Gminy  Zabierzów.  Pan  bez powiadomienia 
Sołectwa ,  Urzędu  Gminy  Zabierzów   wjeżdża   na    teren    mienia  
wiejskiego   i   przywozi   przeróżne   odpady budowlane , organiczne 
korzenie , płytki ceramiczne, odpady foli  i mówi mieszkańcom, 
że to  ma  być  droga  dojazdowa  do  działek. 
O  zaistniałej    sytuacji    i  uzyskaniu     informacji     od      mieszkańców   
niezwłocznie zadzwoniłem    do  Pana  Zygmunta  Podgórskiego –  
zastępcy    kierownika   Inwestycji Urzędu Gminy  Zabierzów  prosząc  o 
niezwłoczne  przybycie   na  wspomnianą  działkę i    dostarczenie   
wniosku   lub   projektu    drogi    dojazdowej,  również   zgłosiłem  to
Radzie  Sołeckiej. Po  przybyciu na miejsce  kierownik  stwierdził,  że nic  
mu  nie  wiadomo o rozpoczęciu inwestycji ,   zrobił    szereg   zdjęć  
stwierdzając   liczne  nieprawidłowości ,   na  koniec stwierdził,     że     po  
przybyciu   do   Urzędu  Gminy   sporządzi   z tej    wizji    notatkę 
przekazując  to  odpowiednim  służbom.  Również na  miejscu  była Rada 
Sołecka, która zrobiła  dużo  zdjęć  stwierdzając  liczne  uchybienia.  Jeśli  
chodzi  o   wysłaniu   decyzji do Państwa  Barbary i  Włodzimierza Lis  
przez  Urząd  Gminy Zabierzów  i zastraszanie karami  za  wywóz  
odpadów nie miałem  nic z tym wspólnego. Państwo  Lis  nie  byli stroną  w
tym  postępowaniu, nie wiem  dlaczego  do  nich  trafiło 
to  pismo.  To ewidentna  wina  urzędnika. Pragnę  Panu  przypomnieć , że 
rodzina  na  którą  Pan  się powołuje  nie  wyraziła 
zgody na  przejazd  do  Pana działki  tylko  umożliwili  Panu  to 
mieszkańcy.

Ad. 11. 
Zakończenie zebrania.

Protokół sporządził:   
Marek  Janus                      
                                                          Zebranie prowadził:  Tadeusz  Jojczyk
               

   
                  
  
                         

 
   


